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Referat fra politirådsmøte 
TID:  Mandag 28.10.2024, kl. 09.00 – 11.30 

STED:  Kommunestyresalen Nord-Aurdal kommune 

 

DELTAKERE:  
Knut Arne Fjelltun    - Ordfører og møteleder 

Tor Erling Sæthre    - politiker 

Bård Høston    - politikontakt  

Pernille Storødegård    - leder NAV 

Kari Rustad    - rektor Valdres videregåande skule 

Malin Vilhelmshaugen    - helsesykepleier 

Kristina Andren   - kommunepsykolog 

Tor Nordaas    - rektor NAUS 

Lotta Leirhol    - OT rådgiver vgs 

Julie Jølstad    - leder Ungdomsrådet Nord-Aurdal kommune  

Martin Sæbu    - kommunedirektør 

 

Forfall 
 

   
Dagsorden: 

Sak Sakstittel 

 

Vedlegg/ 

lenker 

Ansvar/ 

frist 
1 

0900 

Informasjon fra/om oppfølgingstjenesten ved vgs 

ved Bård/Lotta(OT rådgiver) 

• Litt om utfordringene: Et valgfritt tilbud. Det er ikke 

alltid nok. Transport til og fra et jobbtilbud kan for 

eksempel være krevende 

• Det er sagt fra fylket at det skal bli et dagtilbud ved 

VVGS– men vi vet ikke hva det blir 

• Samarbeid med karrieresenteret er en mulighet 

• Hva er forventningen til kommunen? Kvalifisering. 

• 87,8% fullfører videregående – det er bra! 

• Hvordan finner vi de som trenger det? 

• OT-veileder Lotta Leirhol lotlei@innlandetfylke.no 
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Samarbeid med POD om spørreundersøkelse om trivsel i 

Fagernes sentrum 

• Fikk tilbakemeldinger på at vi gjerne bør vite noe 

mer om type støy 

• Alternativer for ungdommene 

• Tydelig på hensikt med undersøkelsen 
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Resultat fra Ungdata  

Vi gikk gjennom nøkkeltallene fra videregående (valdres) og 

ungdomsskolen (NAUS) 

Noen hovedpunkt 

• VGS: Lite skjermtid, moderat fornøyd med 

lokalmiljøet, aksept for alkohol, men få som prøver 

narkotika. Færre som opplever mobbing enn på 

ungdomsskolen. Mange som deltar på fritdsklubb 

• NAUS er fornøyd med skolen sin, og med 

lokalmiljøet. Dobbelt så mange har deltatt på 

fritidsklubb siste 14 dager som resten av landet. 

Fornøyd med lokaler der de kan møte andre, og 

kulturtilbud 

•  

Innlandet_Nord_Aurd

al_2024_Videregaende_Kommune.pptx 
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Erfaringer fra sommer 2024 –  

• Klubbene er stengt på sommeren, bare Makerspace 

på NAUS som hadde åpent noen prioriterte 

uker/dager. 

• Vannscootertrafikk – regulering? 

• Mye ungdom (svært unge..) i sentrum, bla på 

skysstasjon. 

• I samarbeid med FAU har vi flere voksne som bidrar, 

samt natteravn. FAU fortjener ros – de bidrar godt. 

• Politikontakt ønsker seg frittgående ungdomskontakt. 

• Natteravn på sommer? 

 

 

  

 Neste møte : Torsdag 25 mars kl 0900-1130 
 

  

  

 

  

 


